



Preventive Measures - Covid-19

預防措施 - 新型冠狀病毒

致各位參加者：

武漢市新型冠狀病毒感染的肺炎個案持續上升，此傳染病現未有有效的根治方法，因此教室需嚴格執行以下防護措施，以預防肺炎及呼吸道傳染病：

1. 以防感染，進入課室時必須戴上自備口罩
2. 學會提供酒精搓手液，請入課室前先搓手
3. 上課室之前要測量體溫
4. 課室將打開窗戶

有關資訊，可參閱衛生防護中心「嚴重新型傳染性病原體呼吸系統病」專題網頁：

<https://www.chp.gov.hk/tc/features/102465.html>

由於當前的社會狀況，課堂的安排可能隨時改動，我們感謝您的體諒。

香港董事學會非常重視您們的參與，希望各位在我們這裡學習愉快！

Dear Participants,

The number of Wu Han Pneumonia and respiratory tract infection continues to rise. There is no effective cure for this infectious disease. Therefore, HKIoD must strictly implement the following protective measures to prevent pneumonia and respiratory tract infections:

1. To prevent infection, you must wear your own mask when entering the classroom
2. HKIoD provide alcohol hand rub, please rub your hands before entering the classroom
3. Body temperature will measure before attending the classroom
4. Window will be opened at classroom

For more information, please visit the Centre for Health Protection's "Severe new infectious pathogen respiratory disease" website: <https://www.chp.gov.hk/tc/features/102465.html>

Due to the current social condition, we highly appreciate your understanding on any last-minute changes on our class arrangement.

HKIoD value your participation and we wish you have a pleasure learning process with us!